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Historiaa
- Vuonna 2013 valtuustoaloite suomalaisen ruoan käytön puolesta => perustettiin elintarvikehankintojen 

suunnittelutyöryhmä ja 5/2014 kaupunginhallitus hyväksyi elintarvikehankintastrategian



Vuonna 2014 Ikaalinen mukana Parasta Pöytään Pirkanmaalta –hankkeessa Hämeenkyrön 
kanssa. Hankkeessa tehtiin tarjouspyyntö lähiruokatuotteista ja asiantuntijana toimi Kati 

Myllyniemi, Pro Hankinnoista



Miksi neuvottelumenettely?

1. Lähiruokatuotteiden kriteerit ja kuljetukset haluttiin mahdollisimman toimiviksi, 
koska Ikaalisissa on paljon pieniä valmistuskeittiöitä ja etäisyydet ovat melko pitkiä

2. Aiemmassa hankintasopimuksessa oli saatavuusongelmia, joten haluttiin saada 
tuotteita myös uusilta toimijoilta

3. Valtioneuvoston uudet hankintaohjeet, jotka edellyttivät pienien toimijoiden 
huomiointia

4. Ikaalisten kaupungin elintarvikestrategia edellytti uudenlaista toimintatapaa



Yhteenvetoa

- Tavoitteet saavutettiin ja lähiruokaprosentti v. 2017 oli 20,2 % 

- Vuonna 2018 uusi hankintasopimus Kuntahankintojen kanssa, joten yksi 
lähiruokatoimittajista jäi pois, joten lähiruokaprosentti oli 18,3 %

- Nyt vuonna 2019 pääosa lähiruokatuotteista hankintaan suorahankintana, 
joten tavoite on kartoittaa eri yrityksiä ja tuotteita dynaamisen hankinnan 

avulla. Tavoitteena on, että maalis-huhtikuussa saataisiin julkaistua ilmoitus 
Cloudian kautta. Ollaan kiinnostuneita myös hankinnoista kuntayhteistyön 

avulla.



Lähiruokatuotteet

Hankintojen arvo oli jopa 120 000 €/vuosi, nyt 98 300 €/vuosi



Kiitos!


